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Dere li Be lediye 
Başkanı Zeki Şenli-

kin Boduroğlu, Ankara'da bir 
dizi ziyaret gerçekleştirdi. Baş-
kan Şenlikoğlu, Çevre Şehirci-
lik ve İklim Değişikliği Bakanı 
Mehmet Özhaseki, Bakan Yar-
dımcısı Hasan Süer ve Aile ve 
Sosyal Politikalar Bakan Yar-
dımcısı Zafer Tarıkdaroğlu'nu 
ve Giresun Milletvekillerini zi-
yaret etti.

Ziyaretlerde Dereli'ye yapı-
lacak yatırımlar hakkında bilgi 
alışverişinde bulunan Başkan 
Şenlikoğlu, "İlgi ve alakaların-
dan dolayı Bakanlarımıza ve 
Milletvekillerimize teşekkür edi-
yorum" dedi. (Sabri Yücel)

koğlu, Keşap Belediye 
Başkanı Tuncay Mu-

hammet Arışan, Güce 
Belediye Başkanı Ayte-

Giresun İli'nde, mera, yaylak ve kış-
laklarda hayvan otlatma ücreti hakkında 
bilgilendirme yapıldı.

Mera Komisyonunun aldığı 15 Nisan 
2024 tarihli 89 sayılı kararın kamuoyuna 
duyurulmasının ardından, sosyal 
medya platformlarında yanlış bilgilerin 
yayılması üzerine İl Tarım ve Orman Mü-
dürlüğü bir açıklama yaptı.

4342 sayılı Mera Kanunu'nun 26. 
maddesi gereğince, mera, yaylak ve kış-
laklarda otlayan hayvanlardan yılda bir 
defaya mahsus ücret alınması uygula-
ması, Türkiye genelinde olduğu gibi Gi-
resun'da da devam ediyor.

Bu uygulamanın amacı, hayvanların 
otlatıldığı alanlarda ıslah projesi kapsa-
mında içme suyu sağlamak, ot verim ve 
kalitesini artırmak, hayvan refahını sağ-
lamak olarak belirtildi.

Ücretin tamamı, hayvanların otladığı 
alana hizmet olarak geri dönüştürülüyor.

Ayrıca, mera ve yaylalarda kaçak ot-
latma yapan kişilere yönelik yasal işlem-
lerin yapıldığı ve cezai müeyyidelerin uy-
gulandığı belirtildi.

Kamuoyuna duyurulan bilgilendirme 
ile amacın, yanlış bilgilerin önüne geç-
mek olduğu vurgulandı. 

(Pınar Okumuş)

Başkan Şenlikoğlu'ndan
Başkente Çıkarma

TÜBİTAK 2204-B Samsun Bölge Sergisinde
İlimiz ve İlçemizi Başarıyla Temsil Etti

Dereli TÜBİTAK’a Damga Vurdu

Samsun'da düzenle-
nen TÜBİTAK 2204-B Or-
taokullar Arası Proje Sergi-
si'nde ilçemiz, 4 proje ile 
temsil edildi. Yüce İHO, Yıl-

dız Ortaokulu, Kurtulmuş 
Ortaokulu ve Dereli İmam 
Hatip Lisesi projeleri, ilçe-
mizi ve ilimizi başarıyla 
temsil etti.

Kurtulmuş Ortaoku-
lu'nun coğrafya kategori-
sindeki "Giresun'un Pa-
mukkalesi Göksu Traver-
tenleri" adlı projesi bölge 
3.sü, Dereli İmam Hatip Li-
sesi'nin kültürel miras ka-

tegorisindeki "Unutulmaya 
Yüz Tutmuş Dokuma Sa-
natımız: Çarpana Doku-
macılığı" adlı projesiyle ise 
bölge 2.si oldu.

TÜBİTAK pro je le ri, 
bilim ve teknolojinin gelişi-
mi, kültürel mirasın aktarı-
mı ve ilçemizin güzellikleri-
nin tanıtımına önemli kat-
kılar sağladı. Ayrıca öğren-
cilerimizin bilimsel düşün-

me becerilerinin gelişimi-
ne de katkı sağladı.

Dereli Kaymakamlı-
ğından yapılan açıklama-
da “Başarılı projelerde 
emeği geçen öğrencileri-
mizi, danışman öğret-
menlerimizi, idarecileri-
mizi, velilerimizi ve des-
tek olan herkesi tebrik edi-
yoruz” denildi. 

(Hakan Akbaş)

Kaçak Otlatmaya Ceza!

"Ortak Akıl ve İş Birliğiyle Daha Güzel Bir Geleceğe”

Giresun Valisi Mehmet Fatih Ser-
dengeçti, Doğu Karadeniz Kalkınma 
Ajansı'nın (DOKA) ilin kalkınma çaba-
larına sağladığı destekten dolayı teşek-
kür etti. Vali Serdengeçti, Giresun'un 
kalkınma ve gelişme sürecinde ortak 
akıl ve iş birliği ruhuyla daha güzel bir 

alındığı Gelişim Planı, Gi-
resun'un genel sosyo-
ekonomik görünümünü ve 
kalkınma hedeflerini içeri-
yor.

Gelişim Planı'nda yer 
alan stratejilerin uygulan-
ması ve ilin kalkınmasına 
katkı sağlayacak projelerin 
hayata geçirilmesi konu-
sunda kararlar alındı. De-
ğerlendirme toplantısında, 
Giresun'un kalkınma süre-
cinde DOKA'nın önemli bir 
rol üstlendiği vurgulana-
rak, ajansın desteğinin 
önemi üzerinde duruldu. 

(Giresun Valiliği)

geleceğe ulaşılacağını belirtti.
Vali Serdengeçti başkanlığında yapılan 

DOKA değerlendirme toplantısında, Gire-
sun'un potansiyellerinin ve kalkınma he-
deflerinin belirlenmesinde ortak bir vizyon 
ve stratejinin gerekliliğine vurgu yapıldı. 
Toplantıda, ilin güçlü ve zayıf yönlerinin ele 
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Giresun Belediye Başkanı 
Fuat Köse’ye anlamlı bir ziyaret 
yapıldı.

Başkan Köse’nin uzun yıllar 
kulüp başkanlığını yaptığı ve 
son yıllarda kadın futbolda Tür-
kiye’ye Giresun’un adını duyur-
duğu Sanayispor kulübü önce-
ki başkanını belediye başkanı 
koltuğunda ziyaret etti.

Ziyarete, Fuat Köse’nin be-

lediye başkanı seçilmesinin ar-
dından kulüp başkanı olan Ünal 
Göze, yöneticiler ve kadın futbol 
takımı sporcuları katıldı.

Duygu dolu anların yaşandı-
ğı ziyarette konuşan Belediye 
Başkanı Fuat Köse: “Esnafı ol-
duğum Sanayi Sitemizin kulübü 
olan Sanayispor’un uzun yıllar 
başkanlığını yürüttüm ve özellik-
le kadın futbolunda önemli işler 

başardık. Her zaman amatör sporun 
ve kulübümün destekçisi olacağım. 
Yaşadığımız başarıların artarak 
devam edeceğine inanıyorum” ifa-
delerini kullandı.

Sanayispor, Türkiye kadınlar fut-
bol 1. Liginde ve Giresun amatör fut-
bol liglerinde mücadelesini sürdü-
rürken, kadın futbol takımı bu sezon 
play-off oynamayı başarmıştı. 

(Hakan Akbaş)

Giresun Belediye Başkanı Fuat Köse'nin 
1 milyar 714 milyon TL'lik borç açıklamasına 
AK Parti İl Başkanı Mete Bahadır Yıl-
maz'dan yanıt geldi. Yılmaz, yapılan açıkla-
maların doğruluk payı taşımadığını ve ger-
çek rakamların ortaya konması gerektiğini 
savundu.

Başkan Yılmaz'ın açıklamalarından öne 
çıkanlar şu şekilde:

Geçmiş dönem belediye başkanının 
basın toplantısında ortaya konan borç ra-
kamlarını hatırlatan Yılmaz, Giresun Beledi-
ye Başkanı Fuat Köse'nin 1 milyar 714 mil-
yon TL'lik borç açıklamasının gerçeği yan-
sıtmadığını belirtti.

Belediyelerin hizmet makamı olduğunu 
vurgulayan Yılmaz, yapılan iş ve yatırımlar 
doğrultusunda borçlanmanın normal oldu-
ğunu ifade etti.

AK Parti döneminde yapılan yatırımların 
karşılığını belirten Yılmaz, beş yıllık süreçte 
2,5 milyar TL'yi aşan miktarda park, yeşil 
alan, aydınlatma, spor tesisleri gibi ilave ya-
tırımların yapıldığını söyledi.

Giresun Belediye Başkanı Fuat Köse’nin 
1 milyar 714 milyon TL borcunun doğru ol-
madığını söyleyen Yılmaz, Giresun kamu-
oyunu yanılttığını belirtti.

Başkan Yılmaz, gerçek hesapları şu şe-
kilde sıraladı:

1-) Borç ve alacak arasındaki fark Gire-
sun Belediyesinin gerçek borcu 550 Milyon 
Tl’dir.

2-) Belediye’nin Giresun AŞ’ye yaklaşık 
176 Milyon TL’lik borcunu hem belediye 
hem Giresun AŞ hesabında iki kez hesaba 
alarak borç rakamı 176 Milyon TL olarak şi-
şirilmektedir.

3-) Giresun Belediyesinin 196 Milyon 
TL’lik alacağı borçlardan düşülmemektedir!

4-) Yıllar sonra emekli olacak olan perso-
nellerin halen tahakkuk etmemiş olan 341 
Milyon TL Emekli İkramiyeleri ile gelecekte 
ödenecek Faiz giderleri borç rakamının 
içine dahil edilerek Giresun halkı yanıltıl-

maktadır. Bu anlayışa göre beş yıl boyunca per-
sonele ödenecek maaşlarında borç olarak ya-
zılması gerekir ki nasıl bir hesaplamayla karşı 
karşıya olduğumuz anlaşılır.

Ayrıca mükerrer yazılan SGK borçlarının da 
dikkate alınması gerektiğini belirten Yılmaz, Gi-
resun Halkını kandırmaya dönük beyanların 
“gelecekte biz belediyeyi yönetemiyoruz, şim-
diden gerekçelerini oluşturma gayretindeyiz” 
anlayışından başka bir gayesinin olmadığını 
ifade etti.

Başkan Yılmaz, şehir halkının doğru bilgi-
lendirilmesi için bir temsilci verilmesi önerisinde 
bulunarak, "Sayın Başkan ve Yönetimine hodri 
meydan diyoruz. Bir temsilci biz verelim, bir tem-
silci CHP versin, birer temsilci Giresun SMMM 
Odasından ve Giresun Üniversitesi’nden alalım 
gerçek rakamı tespit edelim, kamuoyunu kim 
yanıltıyormuş görelim" dedi.

Son olarak, Giresun Belediye Başkanı ve yö-
netiminin yirmi beş gündür spekülasyon yap-
masının belediye yönetimi ciddiyetiyle bağdaş-
madığını ve halkın beklentisinin verilen sözlerin 
yerine getirilmesi ve şehre hizmet etmek oldu-
ğunu belirtti. 

(Sabri Yücel)

CHP Giresun Milletvekili 
Elvan Işık Gezmiş, Meclis'te 
yaptığı konuşmada Giresun 

merkez ve üç ilçe ile bir belde 
belediyelerini kazanan baş-
kanları tebrik ederek, başarı di-

leklerinde bulundu.
Milletvekili Gezmiş, Gi-

resun Belediye Başkanı 
Fuat Köse, Bulancak Bele-
diye Başkanı Necmi Sıbıç, 
Espiye Belediye Başkanı 
Erol Karadere, Görele Be-
lediye Başkanı Hasbi Dede 
ve Soğukpınar Belediye 
Başkanı Mustafa Eyice'nin 
önemli bir başarı elde ettiği-
ni söyleyerek, "İnanıyorum 
ki üretken, dayanışmacı, 
halkçı belediyecilik ilkeleri 
doğrultusunda hareket ede-
cekler ve adil eşit hizmet su-
nacaklar" dedi.

Gezmiş, belediye baş-
kanlarının halkın yüzünü 
güldürmek için ilk günden 
kolları sıvadıklarını da belir-
terek, "Kıymetli başkanları-
mıza kolaylıklar diliyor, bizi 
destekleyen halkımıza da 
sonsuz teşekkürlerimi su-
nuyorum" ifadelerini kullan-
dı. (Pınar Okumuş)

AK Parti İl Başkanı Yılmaz'dan
Giresun Belediye Başkanı Köse'ye

Yanıt: "Gerçek Hesaplar Ortada"

Başkan Köse'ye Anlamlı Ziyaret

CHP'li Başkanları Meclis Gündeminde
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Giresun Üniversitesi 
ile Gürcistan'ın Kutaisi 
bölgesindeki Akaki Tse-
reteli State University ara-
sında öğrenci ve öğretim 
elemanı değişimi ile aka-
demik işbirliği protokolü 
imzalandı.

Protokol kapsamın-
da, Akaki Tsereteli State 
University Rektör Yar-

ler Yüksekokulu Müdürü 
ve İngiliz Dili ve Edebiyatı 
Bölümü öğretim üyesi 
Prof. Dr. Vedi Aşkaroğlu ile 
bölümler arası işbirliği gö-
rüşmeleri gerçekleştirildi. 
Heyet üyeleri, daha sonra 
İngiliz Dili ve Edebiyatı Bö-
lümü öğrencilerine yönelik 
"Gürcistan’da Lisansüstü 
Eğitim" konulu bir konfe-

dımcısı Sergo Svanadze, 
İngiliz Dili ve Edebiyatı Bö-
lümü Lisansüstü Program 
Müdürü Prof. Dr. Maia Ala-
vıdze ve Türk Dili ve Edebi-
yatı Bölümü öğretim üyesi 
Doç. Dr. Giga Kamushad-
ze'den oluşan üç kişilik 
heyet, iki üniversite arasın-
daki işbirliğini geliştirmek 
üzere Giresun Üniversite-

ransa katıldı.
Konferansın ardından, 

heyet üyeleri Giresun Üni-
versitesi yöneticileri ile bir 
araya geldi. Rektör Yar-
dımcısı Prof. Dr. Hüseyin 
Şahin ve Rektör Prof. Dr. 
Yılmaz Can ile yapılan gö-
rüşmelerde, iki üniversite 
arasındaki işbirliğinin ge-
nişletilmesi konusunda an-
laşma sağlandı.

Giresun Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Yılmaz 
Can, iki üniversite arasın-
daki işbirliğinin akademis-
yen ve öğrencilere yeni ola-
naklar sağlayacağını belir-
terek, bu işbirliğinin daha 
da genişletilmesini arzula-
dıklarını dile getirdi. Heyet, 
ziyaretleri boyunca kendi-
lerine gösterilen misafir-
perverlikten dolayı teşek-
kürlerini iletti. 

(Hakan Akbaş)

si'ne ziyarette bulundu.
Heyet, Fen Edebiyat Fa-

kültesi Dekanı Prof. Dr. 
Beyhan Kesik'i ziyaret ede-
rek, Türk Dili ve Edebiyatı 
ile İngiliz Dili ve Edebiyatı 
Bölümleri arasında yapıla-
cak ortak çalışmalar hak-
kında görüşmeler gerçek-
leştirdi.

Ardından, Yabancı Dil-

Sabri YÜCEL
0532 062 89 28

Giresun Belediyesi İtfa-
iye Müdürlüğü, personeli-
nin yeteneklerini artırmak 
ve güncel bilgi ve becerile-
riyle donatmak amacıyla 
düzenlediği hizmet içi eği-
timlerine devam ediyor.

Bu doğrultuda, Giresun 
Belediyesi İtfaiye Müdürlü-
ğü, ekiplerin en son teknik 
bilgilere hakim olmalarını 
sağlamak için düzenli ola-
rak eğitim programları ger-
çekleştiriyor.

Son olarak ise, vardiya 
personellerine yönelik ola-
rak temiz hava solunum ci-
hazı kullanımı, fikrasyon 
kullanımı ve ekip çalışma-

sına yönelik olarak eğitim 
etkinliği gerçekleşti.

Hizmet içi eğitimler uz-
manlar tarafından verilir-
ken, ekipler arasındaki ile-
tişimi güçlendirmek ve ko-
ordinasyonu artırmak için 
gibi konular da programın 
önemli bir parçasını oluş-
turuyor.

Giresun Belediyesi 
İtfaiye Müdürlüğü yetkilile-
ri, hizmet içi eğitimlerin per-
sonelin motivasyonunu ar-
tırdığını belirterek, bu tür 
eğitimlerin sürekli olarak 
devam edeceğini aktarıl-
dı. 

(Pınar Okumuş)

Giresun’un Bulancak ilçesinde bulunan itfaiye mü-
dürlüğü, şehrin daha merkezi bir noktasına taşınıyor. 
Bulancak Belediye Başkanı Necmi Sıbıç, otogar çev-
resindeki itfaiye müdürlüğünün yeni bir yerde hizmet 
vereceğini açıkladı.

Başkan Sıbıç, İncüvez Deresi yanında bulunan 
eski BULASKİ İşletme Müdürlüğü binasında incele-
meler düzenledi.

Tüm birimlerin yeni hizmet binasına taşınmasıyla 
BULASKİ binasının boşaldığını belirten Sıbıç, binanın 
artık itfaiye müdürlüğü ve bilgi evi olarak kullanılaca-
ğını söyledi.

Sıbıç, binanın zemin ve birinci katlarının İtfaiye Mü-
dürlüğü, ikinci ve üçüncü katlarının ise Bilgi Evi olarak 
düzenleneceğini belirtti.

İtfaiye müdürlüğünün otogar çevresindeki konu-
munun trafik ve araç parkı konusunda sıkıntı yarattığı-
nı belirten Başkan Sıbıç, şu değerlendirmede bulun-
du:

“Halk pazarının olduğu salı günleri olası olaylara 
müdahale edebilmek için itfaiye araçlarımızı buradan 
çıkartarak yol kenarına ya da otoparka çekiyoruz. İtfa-
iye Müdürlüğümüz için BULASKİ binasının zemin ve 
birinci katlarını tahsis edeceğiz. Burası hem şehrin 
orta noktasında olması nedeniyle her tarafa eşit me-
safede, hem de geniş dış alanıyla tüm itfaiye araçları-
mızın rahatça park edebileceği bir alana sahip. Daha 
kurumsal bir yapıya kavuşacak itfaiye müdürlüğümüz 
en kısa zamanda yeni binasına taşınacaktır” dedi.

Sıbıç, eski BULASKİ binasının ikinci ve üçüncü kat-
larını bilgi evi olarak düzenleyeceklerini de aktardı. 
“Burada ilçemizdeki tüm öğrencilerimiz danışman ve 
rehber öğretmenler eşliğinde ders çalışabilecekleri, 
vakit geçirebilecekleri bir ortam oluşturacağız. Bilgi 
evimizde kütüphane, ücretsiz internet, proje ve hobi 
atölyeleri yer alacak. En kısa sürede bilgi evimizi de il-
çemize kazandıracağız” ifadelerini kullandı. 

(Sabri Yücel)

denetimi, izlenebilirlik 
için tanımlayıcı işaret/eti-
ket uygulaması gibi ko-
nular ele alındı. İkinci otu-
rumda ise, aşı ve küpe üc-
retlerinin tarımsal des-
teklemelerden mahsup-
laşılması konusunda bil-
gilendirme yapıldı. Top-
lantının sonunda katılım-
cıların soruları cevaplan-
dı ve dilek ve temenniler 
alındıktan sonra toplantı 
sona erdi. 

(Hakan Akbaş)

Gi resun'da, kaçak 
hayvan kesimleri ile mü-
cadele kapsamında bir 
toplantı düzenlendi. Top-
lantıya ilçe müdürleri, 
resmi veteriner hekimler, 
belediye yetkilileri ve ve-
teriner hekimler katıldı. 
Toplantıda, kesimhanesi 
olmayan ilçelerin ruhsatlı 
kesimhanelerinden ya-
rarlanması için belediye-
ler arası işbirliği protokol-
leri, gıda satış ve toplu tü-
ketim yerlerinin eğitimi ve 

Bulancak
İtfaiyesi

Taşınıyor

Giresun Üniversitesi ile Gürcistan
Arasında İşbirliği Protokolü İmzalandı

İtfaiye Müdürlüğünde Hizmet İçi
Eğitim Programları Devam Ediyor

Kaçak Hayvan Kesimleri ile
Mücadele Toplantısı Yapıldı
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Güney Kıbrıs'ta yılda 300 bin kedinin ölü-
müne neden olan FIP hastalığının Türki-
ye'de de görülme sıklığı arttı. Kediler için 
ciddi bir sağlık sorunu olan FIP, son yıllarda 
giderek yayılıyor.

Kedilerin yaşamını yitirmesine neden 
olan Feline Infectious Peritonitis (FIP) has-
talığı, Türkiye'de de yayılıyor. Uzmanlara 
göre ise hastalığın yayılımını en çok çevre-
sel faktörler etkiliyor. Veteriner Hekim Mert 
Aydın, FIP hastalığının bulaşma oranını 
azaltmak için hayvanların beraber tutulma-
ması gerektiğini dile getirerek FIP'in yaygın 
olarak bulunduğunu, öldürücü ve bağışık-
lıkla ilgili bir hastalık olduğunun altını çizdi.

Veteriner Hekim Mert Aydın, Elips 
Haber’den Ateş Çatıkkaş’a kedilerde görü-
len FIP hastalığı ile ilgili bilgi verdi. FIP has-
talığının bulaşma oranını azaltmak için hay-
vanların beraber tutulmaması gerektiğini 
vurgulayan Aydın, “FIP hastalığı; kedilerde 
ateş, karında su toplaması, arka ayakların 
tutmaması, iştah kaybı, su içmeme gibi bazı 
semptomlarla kendini belli ediyor. Hayvan-
ların bir arada su içip yemek yediği noktalar, 
bulaşmanın en yoğun olarak görüldüğü yer-
lerdir” dedi. Ayrıca, kedilerin düzenli olarak 

veterinere götürülmesi gerektiğini ifade eden 
Aydın, evcil hayvanlar için mama ve su kabı-
nın farklı yerlere konulması gerektiği konu-
sunda uyarıda bulundu.

“Birden fazla kedinin bulunduğu ev ve ba-
rınaklarda sık görülüyor”

Aydın, FIP hastalığıyla ilgili olarak, “FIP, ke-
dilerin sağlığını tehdit eden ve bağışıklık sis-
temini etkileyen bir hastalıktır. Kedi korona vi-
rüsünün mutasyon geçirmesi ile meydana 
gelir. Koronavirüsünün mutasyon geçirmiş 
hali olan FIP virüsü, genellikle vücut sıvıları-
nın birikmesi, karın boşluğunun iltihaplanma-
sı gibi belirtilerle kendini gösterir. FIP hastalı-
ğı, son dönemde kedi sahiplerinin en çok en-
dişelendiği hastalıklar arasında ilk sırada yer 
alıyor. Hastalık birden fazla kedinin bulundu-
ğu evlerde ya da barınaklarda da daha sık gö-
rülüyor. Çeşitli nedenlere bağlı olarak stresli 
olan, yakın zamanda ameliyat olmuş ya da 
aynı anda birden fazla enfeksiyonu olan kedi-
lerde FIP görülme riski çok daha yüksek. Islak 
ve kuru olmak üzere iki şekilde gerçekleşen 
bu hastalık, tedavi edilmeyip ilerledikçe haya-
ti tehlikeler doğuruyor. Islak formdaki hasta-
lıkta, kedinin karnının iç bölgesinde sıvı biriki-
mi ve akabinde göbeğinde şişlik oluşuyor. 

Göğsünde sıvı biriken kedi nefes 
alırken zorluklar yaşamaya başlı-
yor. Kuru formdaki hastalıkta ise, 
kan damarlarının etrafında enfek-
siyon söz konusu oluyor ve bu en-
feksiyon böbreklere, karaciğere, 
cilde, beyne ve akciğerlere ulaşı-
yor. Bu hastalıkta nöbet geçiren ke-
diler, ayakları üzerine basamıyor, 
denge kaybı yaşıyor, sık sık idrara 
çıkıp aşırı kilo kaybediyor, çok 

fazla kusuyor, susuyor” dedi.
“FIP hastalığının kesin bir teda-

visi yok”
Aydın, ayrıca şunları söyledi: 

“Hastalık, kedilerin 6 ila 23 ay arası 
yavrularında ve 5 ila 13 yaş arası 
yetişkinlerinde daha sık görülür-
ken, 14 yaşın üzerindeki kedilerde 
risk artıyor. Kediden kediye temas 
yoluyla geçen hastalıkta yayılma 
genellikle dışkı yoluyla oluyor. Ma-
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alesef, FIP hastalığının kesin bir 
tedavisi henüz bulunmadı. Ancak 
semptomların hafifletilmesi ve ke-
dilerin rahatlatılması için çeşitli te-
davi seçenekleri mevcut. Önemli 
olan, kedi sahiplerinin kedilerinin 
sağlık durumu hakkında bilinçli ol-
maları ve belirtilerini zamanında 
veterinerlerine bildirmeleri.” 

(Elips Haber)

Türkiye Eğitim Gönüllüleri 
Vakfı (TEGV), farklı içeriklerdeki 
etkinlikleriyle öğrencileri bir araya 
getirmeye devam ediyor. Sanat, 
spor ve bilim gibi çeşitli alanlarda 
düzenlenen etkinliklerle 1187 
çocuk buluştu. Gönüllülerle bir 
araya gelen çocuklar, eğlenceli 
zaman geçirirken öğrenmeyi de 
sürdürüyor.

TEGV Giresun Öğrenim Birimi 
Aysel ve Mesut Taftalı Etkinlik Mer-
kezi, Yeşil Giresun 3-G sınıfı öğ-
rencileriyle fındıkla ilgili bir araştır-

ma yapmak üzere Fındık Araştır-
ma Enstitüsü Müdürlüğü’ne bir 
gezi gerçekleştirdi.

Türkiye Eğitim Gönüllüleri 
Vakfı QNB Finansbank İklim 
Özgür Atölye Programı kapsamın-
da “Fındığın İklimle Mücadelesi” 
konulu bir araştırma yapan çocuk-
lar, konuyla ilgili detaylı bilgi almak 
için Fındık Araştırma Enstitüsü’ne 
gittiler.

Gerçekleştirilen gezide Fındık 
Araştırma Enstitüsü Yetiştirme Tek-
niği Bölümü Ziraat Yüksek Mühen-

disi Meryem Nur Şenel, çocukla-
rın araştırmalarına yönelik sorula-
rını yanıtladı ve arazi tanıtımında 
rehberlik etti.

Arazideki uygulamalar hakkın-
da deneyim kazanan ve araştır-
malarına dair sorunlarına çözüm 
bulan çocuklar, geziden mutlu ay-
rıldılar.

TEGV yetkilileri, destekleri için 
Fındık Araştırma Enstitüsü yetkili-
lerine ve çalışanlarına teşekkür 
etti. 

(Pınar Okumuş)

FIP Hastalığı: Kediler İçin Ölümcül Tehdit

Gönüllü Çocuklar Fındık
Bahçesinde Araştırma Yaptı

Sağlıkçılar Tralli Travma
Rallisinde Ödül Aldı

Giresun Üniversitesi (GRÜ) 
Şebinkarahisar Sağlık Hizmetleri 
Meslek Yüksekokulu öğrencileri, 
katıldıkları 8. Ulusal Tralli Travma 
Rallisinde üçüncü olarak büyük 
başarı elde etti.

Alanya Alaaddin Keykubat Üni-
versitesi'nin ev sahipliğinde dü-
zenlenen ralliye Türkiye genelin-
de 16 üniversite katıldı.

Yarışmada, ilk ve acil yardım 
programı öğrencilerinin bilgi ve 

becerilerinin uygulamalı ve simü-
latif şekilde ölçüldüğü farklı etap-
larda yarışıldı. Toplam 26 ekip ara-
sında yer alan GRÜ Şebinkarahi-
sar Sağlık Hizmetleri MYO İlk ve 
Acil Yardım Programı öğrencileri, 
iki ekip olarak yarışmaya katıldı.

Yüksekten düşme ve travmalı 
hasta taşıma etaplarında birinci-
lik, dar alanda müdahale ve ileri 
yaşam desteği bilgi etaplarında 
üçüncülük elde eden öğrenciler, 

tüm etaplardan aldıkları puan-
larla yapılan değerlendirmede 
26 ekip içerisinde genel klas-
manda 3. oldu.

Orhan Asılsoy, Meryem Gü-
naydın, Melih Turap Güneş, 
İbrahim Etka Gürbüz, Zuhal Yıl-
dız Okçu, Yusuf Çiftçi, Oğuzhan 
Öz ve Umut Gencer'den oluşan 
ekip, yarışmayı 1 kupa ve 12 ma-
dalya ile tamamladı. 

(Haber Merkezi)
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Aşılama her yıl milyonlarca 
insanın hayatını kurtaran en ba-
şarılı, etkili ve düşük maliyetli 
sağlık müdahalelerinden birisi-
dir. Aşıların aşı uygulanan bi-
reyleri korumasının yanı sıra, 
bağışıklanmış kişilerin hastalı-
ğın toplumda dolaşımını engel-
lemesi aşı olmamış kişilerin de 
korunmasını sağlar. Bağışıkla-
ma sağlıkla ilgili kazanımların 
yanı sıra, ekonomik ve sosyal 
kazanımlar da sağlar.

Her yıl Nisan ayının son haf-
tasında kutlanan Aşı Haftasının 
amacı, aşılamanın önemi hak-
kında toplumsal farkındalığı art-
tırmak ve daha fazla çocuğun 
ve yetişkinin aşıyla önlenebilir 
hastalıklardan korunmasını, bu 
hastalıklardan kaynaklanan se-
kellerin ve ölümlerin önlenme-
sini sağlamaktır.

Dünya Sağlık Örgütü (DSÖ) 
tarafından bu senenin teması 
‘Genişletilmiş Bağışıklama 
Programının (GBP) 50. Yıldö-
nümü’ olarak belirlenmiştir. Aşı 

kası almıştır.
Maternal-Neonatal Teta-

noz (MNT) Eliminasyonu 
Programı, 1994 yılında baş-
latılmış, Nisan 2009’dan bu 
yana Türkiye yenidoğan teta-
nozunu elimine etmiş ülkeler 
arasına girmiştir.

Dünyadaki pek çok ülke-
de uzun yıllardır sürdürülen 
aşılamaprogramları ile difteri 
hastalığı da görülmemekte-
dir. Ülkemizde de son difteri 
vakasının görüldüğü 2011 yı-
lından bu yana difteri görül-
memektedir. Ülkemizde, 
2002 yılından bu yana yürü-
tülmekte olan kızamık elimi-
nasyon programı kapsamın-
da gerçekleştirilen yoğun aşı-
lama çalışmaları ile kızamık 
vaka sayılarında önemli bir 

haftası, programın başarılarını kutla-
mak, kurtarılan hayatlar üzerindeki 
etkisini vurgulamak ve rutin aşılama 
çalışmalarını güçlendirmeye yönelik 
çabaları desteklenmek için önemli 
bir fırsat sağlamaktadır.

Dünya Sağlık Örgütü'nün 1974 yı-
lında başlattığı bir girişim olan ve ül-
kemizde de 1981 yılından bu yana 
yürütülen GBP, coğrafi konumu veya 
sosyoekonomik durumu ne olursa 
olsun her çocuğun, hayat kurtaran 
aşılara eşit erişimini sağlamaya yö-
nelik küresel bir çabadır. GBP, siste-
matik aşılama programları aracılı-
ğıyla çeşitli bulaşıcı hastalıklarla mü-
cadele etmeyi ve önlemeyi amaçla-
maktadır. Bu program kapsamında 
ülkemizde çocukluk döneminde 13 
hastalığa karşı (Difteri, Boğmaca, Te-
tanoz, Kızamık, Kızamıkçık, Kaba-
kulak, Tüberküloz, Çocuk Felci, He-
patit-B, Hepatit A Suçiçeği, Haemop-
hilus İnfluenzae Tip B Ve Pnömoko-
ka Bağlı Hastalıklar) aşı uygulan-
maktadır.

Geçtiğimiz elli yılda GBP oldukça 
gelişmiş ve küresel sağlık durumunu 

azalma kaydedilmiştir. Ancak, 
halen dünyada kızamık virüsü 
dolaşımı devam etmektedir. 
Bu nedenle, virüs dolaşımının 
devamlılığında rol oynayabi-
lecek olan aşısız veya eksik 
aşılı tüm çocukların kızamık 
içeren aşı ile aşılanmaları son 
derece önemlidir.

Ülkemizde uygulanan aşı-
lar, DSÖ tarafından onayla-
nan İyi Üretim Prosedürleri ku-
rallarına uygun üretilmiş ve 
uluslararası referans labora-
tuvarlarında test edilmiş aşı-
lardır. Ayrıca, aşılar teslim alı-
nıp kullanıma sunulmadan 
önce Ulusal Referans Labo-
ratuvarlarımızda da test edile-
rek uygunluğu kanıtlanmakta-
dır. Aşılama çalışmalarının ba-
şarısında, üretim aşamasın-

yeniden şekillendiren önemli ba-
şarılara ulaşmıştır. İnsanlık tari-
hinde büyük salgınlara ve ölüm-
lere yol açan pek çok hastalık gü-
nümüzde aşılama sayesinde gö-
rülmemektedir. 1977 yılında 
çiçek hastalığının ortadan kaldı-
rılması bu başarıların en önemli-
lerinden biridir.

Dünya, çiçek hastalığının or-
tadan kaldırılmasının ardından 
tarihte ikinci kez, insandaki bir 
patojeni küresel olarak yok et-
menin eşiğinde bulunmaktadır. 
Önemli bir çocukluk çağı bulaşı-
cı hastalığı olan poliomiyelit 
(çocuk felci) hastalığına karşı 
dünya genelinde yapılan yaygın 
aşılama çalışmaları sayesinde 
hastalık yok edilme aşamasına 
gelmiştir. Ülkemizde son polio 
vakası 1998 yılında görülmüş, 
daha sonraki yıllarda poliomiye-
lit vakası tespit edilmemiştir. Ül-
kemizin de içinde bulunduğu 
Dünya Sağlık Örgütü Avrupa 
Bölgesi 21 Haziran 2002’de ‘Po-
liodan Arındırılmış Bölge’ Sertifi-

dan başlayıp uygulanacak ki-
şiye ulaştırılana kadar aşıları 
muhafaza etmenin etkisi de 
şüphesiz büyüktür. Aşılar ül-
kemizde tüm aşamalarda 
elektronik takip sistemi ile 
takip edilmekte, uygun ısı 
aralığında korunmaktadır. 
Aşı buzdolapları ve soğuk 
hava depolarının ısıları da 
elektronik ortamda anlık ola-
rak takip edilmekte ve soğuk 
zincir kırılmaları engellen-
mektedir.

Aşılama her çocuk için ya-
şamsaldır, her çocuğun sağ-
lıklı yaşama hakkı vardır. Ço-
cuklarını aşılatmak ebe-
veynlerin en önemli sorum-
luluklarından biridir. 

(Giresun İl Sağlık Müdür-
lüğü)

Giresun Belediyesi, altyapıdan üstya-
pıya kadar birçok alanda gerçekleştirdiği 
çalışmalarla şehrin yaşam kalitesini artır-
mayı hedefliyor.

Bu kapsamda, Fen İşleri Müdürlüğü ta-
rafından; Aksu Mahallesi Pazar Cadde-
si’nde kaldırım tamiratı ve soğuk asfalt ça-
lışması, Hacımiktat Mahallesi belediye bi-
nası önü ve Gazi Caddesi’nde karo taşı ta-
miratı, Aksu Mahallesi Mehmet İzmen 
Caddesi’nde kaldırım ve yol tamiratı ve 
Teyyaredüzü Mahallesi Altınyunus Cad-
desi’nde kaldırım yenileme çalışması yü-

rütülüyor.
Su ve Kanalizasyon İşleri Müdürlüğü ekip-

leri tarafından ise; Hacıhüseyin Mahallesi ve 
Malpazarı mevkiinde şebeke tamiratı çalışma-
sı yürütülüyor.

Belediye yetkilileri, halkın beklentilerini kar-
şılamak adına çalışmaların kararlılıkla sürdü-
rüleceğini ve şehrin her kesimine dokunan pro-
jelerin hayata geçirileceğini bildirdi.

Vatandaşlar ise belediyenin bu çabalarını 
takdirle karşılıyor ve şehrin modernizasyonun-
da gösterilen çabanın yaşam kalitesine olumlu 
etki sağladığını ifade ediyor. (Sabri Yücel)

“Aşıyla Hastalıkları Aşıyoruz”

Belediye Ekiplerinin Saha
Çalışmaları Sürüyor

Sağlık Kurumlarına Yeni Atamalar
Giresun Kadın Doğum ve Çocuk 

Hastalıkları Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi'ne yeni bir uzman doktor 
atandı. Çocuk Sağlığı ve Hastalıkla-
rı Uzmanı Dr. Rüya Meriç, görevine 
başladı.

Ayrıca, Giresun Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi yönetim kadrosuna 
da yeni atamalar gerçekleşti.

İl Sağlık Müdürü Doç. Dr. Mu-
hammet Bulut, Giresun Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi'nde göreve 
başlayan Başhekim Yardımcısı Dr. 
Öğr. Üyesi Ersin Kuloğlu ve Destek 
Kalite Müdür Yardımcısı Hayrettin 
Atik'i ziyarette bulundu.

Müdür Bulut, Başhekim Yardım-
cısı Kuloğlu ve Destek Kalite Müdür Yardımcısı Atik'e yeni görevlerinde başarılar diledi. 
(Hakan Akbaş)
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50 metre kelebek erkekler-
de Avrupa şampiyonu, 100 
metre sırtüstü (S7) kate-
gorisinde Avrupa ikincisi, 
50 metre serbest erkekler 
(S7) kategorisinde Avrupa 
ikincisi, 100 metre serbest 
erkekler (S7) kategorisin-
de Avrupa ikincisi, 400 
metre erkekler (S7) kate-
gorisinde Avrupa üçüncü-
sü olarak 1 altın, 3 gümüş 
ve 1 bronz madalya elde 
etti.

Ayrıca, Yaraman, 100 
metre sırtüstü erkekler 
(S7) kategorisinde dünya 
rekoru kırarak büyük bir ba-
şarı kazandı. (Sabri Yücel)

Giresunlu milli yüzücü 
Turgut Aslan Yaraman, 
dünya rekoru kırdığı Porte-
kiz’deki yarışmadan 5 ma-
dalya kazandı.

21-28 Nisan 2024 tarih-
leri arasında Portekiz'in 
Madeira Adasında düzen-
lenen Para Swimming Av-
rupa Şampiyonası'nda 
son gün müsabakasına 
çıkan milli sporcu Turgut 
Aslan Yaraman, 100 Metre 
Serbest Erkekler S7 kate-
gorisinde 59.88’lik derece-
siyle Avrupa 2’ncisi olarak 
gümüş madalya almayı 
hak kazandı.

Yaraman, şampiyonda 

Giresunspor, Çota-
nak Spor Kompleksi'nde 
Sakaryaspor'a karşı 
prestij maçına çıktı. İlk 
yarıyı 2-1 önde kapatan 
Giresunspor, son daki-
kalarda yediği gollerle sa-
hadan mağlup ayrıldı.

Maçın ilk yarısında Al-
peren Köşker ve Şahin 

Sakaryaspor'un kadro-
su: Cihan Topaloğlu, Oğuz 
Yıldırım (Dk. 78 Samed 
Onur), Donkor, Erdi Dik-
men, Bülent Cevahir (Bü-
lent Uzun), Hasan Kılıç, 
Roshi (Dk. 65 Dimitrov), 
Murat Cem Akpınar, Sinan 
Kurt (Dk. 46 Burak Süley-
man), Del Valle, Ndlovu 

Dik'in golleriyle 2-1 öne 
geçen Giresunspor, maçın 
son anlarında kalesinde 
gördüğü gollerle 3-2'lik 
skorla mağlup oldu. Bu so-
nuçla Sakaryaspor galibi-
yete ulaşırken, Süper Lig 
hedefi olan takım oyuncu-
ları büyük sevinç yaşadı.

Giresunspor'un kadro-

(Dk. 65 Koray Kılınç)
Maçın önemli anları:
14’ Gi re suns por ’da 

Talha Ülvan’ın rakip ceza 
alanına yaptığı ortaya altı-
pasta bulunan Alperen Köş-
ker, yükselerek düzn kafa 
vuruşu sonrası topu ağlara 
gönderdi: 1-0

16’ Sakaryaspor’da sağ 
kanattan içeriye yapılan or-
tada Erdi Dikmen yükseldi. 
Erdi’nin kafasından seken 
topu Hasan Kılıç, kafa vuru-
şu ile meşin yuvarlağı ağ-
larla buluşturdu ve skoru 
eşitledi: 1-1

25’ Gi re suns por ’da 
Enishan Ceylan, sağ kanat-

su: Göktan Cörüt, Ertuğrul 
Şenlikoğlu, Mehmet Kes-
kin, Anıl Yiğit Çınar, Kadir 
Seven, Faruk Can Genç, 
Enishan Ceylan (Dk. 85 
Mert Han Kurt), Furkan 
Kütük, Talha Ülvan, Şahin 
Dik (Dk. 90+3 Emirhan 
Akçay), Alperen Köşker 
(Dk. 75 Arda Kabaca)

2   0

2   3

4   2

0   0

2   1

3   1

1   3

3   1

1   1

1. Lig'in 32. haftasında sahasında Sakaryaspor'a 3-2 mağlup olan Giresunspor'da 
teknik direktör Serhat Güller, kazanabilecekleri bir karşılaşmayı kaybettikleri için üzgün 
olduklarını söyledi.

Serhat Güller, karşılaşma sonrası düzenlediği basın toplantısında, son dakikalarda 
yapılan hatalardan dolayı yedikleri gollerle sahadan mağlup ayrıldıkları maç için “Bunun 
için üzgünüz” dedi.

Maç sonrası kaybettikleri için üzgün olduklarını belirten Güller, "Son dakikalarda ye-
diğimiz gollerle sahadan mağlup ayrıldık. Bu maç kendi adımıza kazanabileceğimiz bir 
karşılaşmaydı. Bunun için üzgünüz" ifadelerini kullandı.

Genç bir kadrolarının bulunduğunu vurgulayan teknik sorumlu Güller, "Kulübümüzün 
içinde bulunduğu duruma rağmen ligi bırakmadan en iyi şekilde oynamaya çalışıyoruz. 
Giresunspor'u en iyi şekilde temsil etmeye çabalıyoruz. Çok genç arkadaşlarımız var. 
Onlar ellerinden geldiği kadar mücadele ediyor. Bazen saha içerisinde yaptığınız hatala-
rı önleme adına elden bir şey gelmiyor" şeklinde ifadeler kullandı. (Haber Merkezi)

Giresunspor Son Dakikalarda Kaybetti
tan kale önünde ortayı 
yaptı. Geriden gelen Şahin 
Dik, meşin yuvarlağa geli-
şine vurarak toplu ağlara 
gönderdi ve Giresunspor’u 
tekrar önde geçirdi: 2-1

59’ Ceza sahasının sağ 
köşesinden Alperen Köş-
ker’in çektiği sert şutu ka-
leci Cihan güçlükle çıkara-
rak topu uzaklaştırdı.

82’ Ceza alanı içinde 
oluşan karambolde topu 
önünde bulan Hasan Kılıç, 
boş pozisyonda topu kale 
dibinden dışarıya gönder-
di.

90’ Gi re suns por lu 
oyuncuların bir türlü uzak-
laştıramadığı topa son do-
kunan Erdi Dikmen, takı-
mına beraberlik golünü 
kaydetti: 2-2

90+6’ Kullanılan köşe 
vuruşunda kafayı vuran 
Hasan Kılıç, takımını öne 
geçiren golü attı ve maçın 
skorunu tayin etti: 2-3

(Hakan Akbaş)

Dünya Rekoru Kıran Giresunlu
Yüzücü Madalyaları Topladı

Güller: “En İyi Şekilde Çalışıyoruz”


